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Abstracts

Abstract

Graham Creighton High School served as a pilot project for integration in the relatively isolated Eastern Shore area of the County of Halifax, Nova Scotia. The school, located in Cherry Brook, opened as an integrated institution in 1964 and served as the space where students from the surrounding Black and adjacent white communities were brought together to adhere to the local school board’s policy of integration. But while integration was the board’s policy, it was often not implemented in practice.
Résumé

L’école secondaire Graham Creighton, située dans la région relativement isolée d’Eastern Shore, dans le comté d’Halifax, a fait l’objet d’un projet pilote en faveur de l’intégration en Nouvelle-Écosse. Situé à Cherry Brook, l’établissement a ouvert en tant qu’école intégrée en 1964 et a servi d’endroit où l’on rassemblait les élèves des communautés noires environnantes et ceux des communautés blanches adjacentes pour se conformer à la politique d’intégration du conseil scolaire local. Cependant, si elle était une politique du conseil scolaire, l’intégration n’était pas souvent mise en pratique.
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